
Anketa k dopravní obslužnosti sídliště Baba byla spuštěna 1. 12. 2016 a byla otevřena do 6. 1. 2017 
(23:59). V období mezi 21. a 27. prosincem se objevily technické problémy, které znemožnily hlasování 18 
hlasujících. Chyba byla napravena a bylo na ní upozorněno.  
Hlasování se zúčastnilo celkem 290 hlasujících, z nichž bylo 20 vyřazeno kvůli uvedení špatné či žádné 
adresy. Celkový počet platných hlasů tak je 270. Toto jsou výsledky hlasování podle jednotlivých otázek. 
              
Nejpodstatnější otázkou ankety byla otázka na zavedení linky. Na ní odpovědělo 270 platných hlasů v 
tomto poměru:1  

1 Včetně neplatných hlasů šlo o poměr (28(nevím)/140(ne)/122(ano)) 

Otázka na preferovaný autobusový spoj byla určena především respondentům hlasujícím pro zavedení 
linky (113 hlasů). Odpověděli na ní však i někteří (24) hlasující proti a někteří (24) „nevím“.  Pro zájemce o 
zavedení linky je nejlepší varianta „prodloužení 108“, v kontextu širšího počtu hlasů je však tato varianta 
nejvíce kontroverzní a má nejmenší počet celkových hlasů.

133 hlasů; 49%

113 hlasů; 42%

24 hlasů; 9%

ZAVEDENÍ AUTOBUSOVÉ (MIDIBUS) LINKY DO ZASTÁVKY SÍDLIŠTĚ 
BABA ?

určitě nepřeji určitě přeji nevím

Výsledky ankety k zavedení autobusové linky na sídliště Baba 
- Nejedná se o oficiální stanovisko MČ Praha 6, které bude určovat, jak bude postupováno dále.  
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